
LSA2018 – Lübeck Summer Academy on Medical Technology

(Stand: 9. Mai 2018, see page 2 for English version)

Informationen für Aussteller

Die Ausstellung findet statt am Mittwoch, 4. Juli 2018.

Ort MediaDocks, Willy-Brandt-Allee 31, 23554 Lübeck, Raum MF500, direkt im bzw. neben dem Bereich der Bewirtung während der Konferenzpausen und des Get-together

Aufbau Mi., 4. Juli., bis 8.45 Uhr

Abbau Mi., 4. Juli., ab 17.30 Uhr

Dauer 1 Tag

Ausstellergebühr

250 EUR pro Stand für Unternehmen / Organisation, zzgl. Umsatzsteuer

Die Präsentation wissenschaftlicher Poster im Zusammenhang mit der Konferenz ist kostenfrei.

Leistungen (Unternehmensstand)

1 Bistrotisch, Stellplatz für eigenes Roll-up, W-LAN

Für zwei Unternehmensangehörige pro Aussteller: freier Zugang zu allen Konferenzvorträgen, Pausenbewirtung und Teilnahme am Get-together

Leistungen (Posterausstellung)

1 Poster-Stellwand (Metaplanwand, Breite 1,20 m x Höhe 1,50 m, die Zahl der Stellwände ist begrenzt).

Für eine Person pro Poster: Pausenbewirtung und Teilnahme am Get-together

Für den Zugang zu den Konferenzvorträgen gelten die im Veranstaltungsflyer im Abschnitt „Registration, Contact and Further Information – Fees and discount fees“ beschriebenen Konditionen.

Hinweise

Parkplätze in begrenzter Zahl stehen vor bzw. neben dem Gebäude zur Verfügung.

Der Veranstalter IHK zu Lübeck übernimmt keine Haftung für Schäden im Zusammenhang mit der Veranstaltung oder aufgrund von deren möglicher Absage.

Für Ihre Anmeldung zur Ausstellung wenden Sie sich bitte an die folgende Adresse.

Kontakt

Dirk Hermsmeyer
IHK zu Lübeck

Fackenburger Allee 2, 23554 Lübeck
hermsmeyer@ihk-luebeck.de
Tel. +49-451-6006-191

LSA2018 - Lübeck Summer Academy on Medical Technology

(Status: 9 May 2018)

Exhibitor Information

The exhibition takes place on Wednesday, 4 July 2018.

Location MediaDocks, Willy-Brandt-Allee 31, 23554 Lübeck, Room MF500, directly in or nearby the area where food and refreshments will be served during conference breaks and get-together

Mounting of stands Wed., 4 Jul., until 8.45 hrs.

Dismounting Wed., 4 Jul., from 17.30 hrs

Duration 1 day

Fees for exhibitors

250 EUR per stand for companies / organisations, plus V.A.T.

Presentation of scientific posters around the conference topics is free of charge.

Services (company stand)

1 high table, space for exhibitor's own roll-up, WiFi

For two company staff per exhibitor: free access to all conference presentations, catering, get-together

Services (poster exhibition)

1 poster board (1.20 m width x 1.50 m height, the number of boards is limited)

Access to catering and get-together for one person per poster.

Regarding access to conference presentations the conditions described in the conference leaflet apply (see section "Registration, Contact and Further Information – Fees and discount fees").

Please note

A limited number of parking lots is available adjacent to the building.

The organizer, IHK zu Lübeck, cannot be held legally liable for any damages in the context of this event, or due to its potential cancellation.

To register for the exhibition please contact the following address.

Contact

Dirk Hermsmeyer
IHK zu Lübeck

Fackenburger Allee 2
23554 Lübeck
hermsmeyer@ihk-luebeck.de
Tel. +49-451-6006-191